
وزیر کشور در جلسه شورای اجتماعی اعلام  کرد
برنامه ریزی برای کاهش آمار طلاق

وزیر کشور از اجرای طرح پایلوت در یکی از استان ها 
در راس��تای کاهش آمار طلاق و آسیب  های اجتماعی با 
همکاری دیگر استان ها خبر داد. عبدالرضا رحمانی فضلی 
پیش از ظهر دیروز در یکصد و س��ی امین جلسه شورای 
اجتماعی کش��ور در جمع خبرنگاران اظهار کرد: امروز 
)دیروز( جلسه دیگری از شورای اجتماعی را داشتیم که 
چند دس��تور در این نشست مطرح شد. یکی از مباحث 
گسترش کار دس��تگاه های متولی بهزیستی درباره امر 
مش��اوره در ازدواج و ط��لاق بود. زحمات��ی که در مراکز 
مشاوره طبق مصوباتی بوده است، در سراسر کشور ارائه 
شد. وی افزود: با توجه به هدف گذاری که در تأسیس مراکز 
مشاوره ای قبل و حین ازدواج بوده، توانستند به هدف ۱۵ 
الی ۲۰ درصد برسند و دستگاه ها هم نظرات خود را ارائه 
دادند. مقرر شد با هماهنگی های مستمر و رفع اشکالات 
در عمل و استفاده از ظرفیت مردمی در این حوزه، بویژه 
مراکز مش��اوره ای خصوصی که در کش��ور وجود دارند و 
اتصال آنها به این ش��بکه، بتوانیم از امر خانواده صیانت 
بیش��تری داشته باشیم و شاهد کاهش طلاق در جامعه 
باش��یم و خانواده ها به ثبات برسند. وزیر کشور در ادامه 
بیان کرد: در این جلسه قرار شد یک استان را به عنوان 
پایلوت انتخاب کنیم تا دوستان با شیوه های ابتکاری در 
این اس��تان عمل کنند و الگوی مناسب اجرا شده را به 

استان های دیگر تسری بدهیم.

زورگیری سارقان جوان از پسر ۱۴ ساله
رئیس کلانتری ۱۵۰ تهرانس��ر از دستگیری ۲ سارق 
حرفه ای موبایل در تهرانسر خبر داد و گفت: قمه مکشوفه از 
سارقان مذکور، آغشته به خون بود. سرهنگ محمود مالمیر 
با اعلام خبر بازداشت ۲ سارق زورگیر در تهرانسر اظهار 
کرد: حدود ساعت ۱۰ صبح روز جمعه )۱۰ مرداد( ۲ سارق 
زورگیر با یک موتوسیکلت فاقد پلاک در بلوار شهرک دریای 
تهرانسر اقدام به زورگیری موبایل از پسری ۱4 ساله کردند. 
رئیس کلانتری ۱۵۰ تهرانسر افزود: به محض دریافت این 
گزارش توسط کلانتری ۱۵۰ تهرانسر، به تمام واحدهای 
گشتی اعلام شد سرنشینان موتوسیکلت فاقد پلاک به 
دنبال سرقت موبایل تحت تعقیب هستند. وی تصریح کرد: 
سرانجام در شهرک دریا موتوسیکلت مذکور توسط یک 
واحد گشتی رؤیت شد و مأموران انتظامی پس از تعقیب 
و گریز موفق به بازداشت راکبان موتوسیکلت شدند. این 
مقام انتظامی ادامه داد: لازم به ذکر است یکی از راکبان 
موتوسیکلت با سلاح سرد )قمه( به سمت یکی از مأموران 
حمله ور شد اما ناکام ماند، همچنین قمه مکشوفه آغشته 
به خون بود که همین موضوع سبب شده مأموران پلیس 

با دقت بیشتری این پرونده را مطالعه کنند. 

در مراسم رونمایی از یک کتاب مطرح شد
 لزوم تربیت جنسی کودکان
متناسب با فرهنگ اسلامی

کتاب »آخ جون که من، منم« در زمینه تربیت جنسی و 
عاطفی کودکان در خبرگزاری مهر رونمایی و بر لزوم تربیت 
جنسی کودکان و نوجوانان متناسب با فرهنگ اسلامی 
جامعه تاکید شد. کمیل حسینی، پژوهشگر تربیت جنسی 
و مسؤول مجموعه فرهنگی آرمانا، در مراسم رونمایی از 
این کتاب، با توضیح این موضوع گفت: کتاب »آخ جون 
که من، منم« مخصوص والدین و مربیان است و روی آن 
قید شده که برای کودکان و نوجوانان قابل استفاده نیست. 
در واقع والدین و مربیان باید آن را مطالعه کنند تا نحوه 
ارائه تربیت های جنسی لازم به گروه هدف را یاد بگیرند. 
مخاطبان کتاب نیز کودکان تا نوجوانان حتی پس از سن 
بلوغ هستند. حسینی افزود: ما مخالف هر گونه آموزش 
جنسی پیش از سن بلوغ هستیم و معتقدیم این امر موجب 
استرس کودکان و نوجوانان می شود، در واقع آموزش های 
جنس��ی پیش از سن آگاهی جنسی غلط است. موضوع 
تربیت جنسی نیز مربوط به والدین و مربیان است و نحوه 
انتقال ای��ن آموزش ها از والدین به فرزندان اهمیت دارد 
که ما نیز در این کتاب و کارگاه های خود به این موضوع 
پرداخته ایم. البته برخی موارد آموزشی جنسی نیستند اما 
در نهایت روی سلامت جنسی تأثیر دارند، این موارد باعث 
استرس یا لطمه به کودکان نمی شود اما برای حضور آنها 

در جامعه ضرورت دارد. 

رئیس سازمان امداد و نجات جمعیت هلال احمر:
بیش از ۵۰ درصد امدادگران 

هلال احمر را بانوان تشکیل می دهند
رئیس سازمان امداد و نجات جمعیت هلال احمر گفت: 
۵۰ ه��زار امدادگر و نجاتگر داوطلب داریم که بیش از ۵۰ 
درص��د آنها را بانوان تش��کیل می دهند. مهدی ولی پور در 
نشس��ت مش��ترک با زنان امدادگر و نجاتگر گفت: همواره 
روی توان بانوان حساب باز کرده ایم و در حوادث مختلف از 
مهارت و توانایی شان در راستای ماموریت های امدادونجات 
استفاده شده است. وی در ادامه افزود: در حوزه  آموزش های 
تخصصی برنامه هایی برای زنان داریم. امیدوارم موضوعات این 
بخش با سازوکار تثبیت شده ادامه پیدا کند. حجت الاسلام 
والمس��لمین محمدعلی صادقی، مسؤول دفتر نمایندگی 
ولی فقیه در س��ازمان امدادونجات هم در ادامه این نشست 
اظهار داشت: امیدواریم که با هم اندیشی ها بتوانیم از توان 
بانوان بهره  بیشتری در هلال احمر ببریم. وی در بخشی از 
صحبت های خود جایگاه زن در اسلام را تبیین کرد و در ادامه 
گفت: بانوان خصوصیاتی دارند که آقایان ندارند. آنها کارها را 
با ظرافت انجام می دهند و تعهد بالایی دارند. همچنین درصد 
کمی از مفاسد اقتصادی به زنان مربوط می شود. اما آیا از این 
ظرفیت استفاده شده است؟ پاسخ متاسفانه خیر است. باید 

از این ظرفیت در عرصه  امدادونجات بهره برد. 

اخبار

اجتماعی

در چند ماه گذش��ته اعتراضات زیادی از سوی کارگران به 
وضعیت بد کاری شان در گوشه و کنار کشور انجام شده است که 
»ماجرای اعتراضات کارگران نیشکر هفت تپه« یکی از جدی ترین 
آنهاست اما حالا نمایندگان مجلس شورای اسلامی که رویکرد 
خود را حمایت از مستضعفان و طبقات محروم جامعه گذاشته اند، 
سراغ آنها رفتند تا مطالبات شان را پیگیری کنند؛ اقدامی که بعد 
از »حضور در غیزانیه« و پیگیری »جلوگیری از کاهش جمعیت« 
نشان می دهد تغییر مسیر مجلس در جهت پیگیری اولویت ها و 
مطالبات اجتماعی مردم جدی است. به گزارش »وطن امروز« ۳ 
تن از نمایندگان مردم تهران در مجلس شورای اسلامی آقایان 
سیدنظام الدین موسوی و علی خضریان اعضای کمیسیون اصل 
9۰ و احمد نادری عضو کمیسیون آموزش مجلس برای دیدار با 
کارگران هفت تپه و رسیدگی به مطالبات آنها به استان خوزستان 
سفر و از مطالبه قانونی و بحق آنها دفاع کردند و وعده پیگیری 

مطالبات شان تا رفع مشکل  آنها و خانواده های شان را دادند. 
نمایندگان پای کار  ■

اعتراضات کارگران شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه که 
حالا به بیش از ۵۰ روز رسیده است، درباره عدم پرداخت حقوق 
و دستمزد و حق بیمه آنهاست. آنها خواستار خلع ید اسدبیگی، 
مدیرعامل موسس��ه هس��تند که حالا در جریان پرونده های 
فس��اد اقتصادی در فرآیندهای دادگاه است. هفت تپه از جمله 
شرکت های بزرگ و موثر کشور بود که در فرآیند خصوصی سازی 
با رانت و غیراصولی واگذار شد و روز به روز وضعیتش بدتر شد 

تا آنجا که در آستانه ورشکستگی قرار گرفت. 
س��یدنظام الدین موس��وی در گزارشی از حضور در میان 
کارگران معترض، با اش��اره به ع��دم پرداخت حقوق ۳ ماه 
اخیر کارگران و 49 روز حضور اعتراض آمیز آنها در گرمای 
خوزستان مقابل فرمانداری ش��وش، نوشت: »این کارگران 
از وعده ه��ای توخال��ی عصبانی بودند اما گوش ش��ان هنوز 
ش��نوای حرف حق اس��ت و به عدالت امی��د دارند. تا آخر 
برای احقاق حقوق قانونی ش��ان در کنارشان خواهیم ماند«. 
موس��وی با اشاره به جلس��ه ۵ ساعته با کارگران، در توئیت 
دیگری نوش��ت: »امروز در ش��هر شوش بیش از ۵ ساعت با 
#کارگران_هفت_تپ��ه گفت وگو کردیم و مفصلا اعتراضات 
و مطالبات ش��ان را شنیدیم. در حوزه نظری همیشه منتقد 
خصوصی سازی بی  در و پیکر شرکت ها و کارخانه های ملی 
بوده ام اما امروز عمق فاجعه ای که به اسم خصوصی سازی و 
واگذاری در این سال ها به بار آمده را به چشم دیدم«. موسوی 
در جمع کارگران هفت تپه نیز گفت: ما نه برای نمایش و نه 
برای وعده آمده ایم و خود کارگر زاده هس��تیم و درد کارگر 

را می دانیم. برای گفت وگو و حل مس��اله کارگران بین شما 
حض��ور پیدا کرده ایم. عضو کمیس��یون اص��ل 9۰ مجلس 
ش��ورای اسلامی تصریح کرد: حل مس��اله حقوق کارگران 
و پرداخ��ت معوقات این کارگران عزیز دغدغه و کارویژه ما 
در مجلس است. چرا باید کارگران نیشکر که یکی از اقشار 
عزیز و زحمتکش کشور هستند، اینگونه 49 روز در این گرما 
برای حق خود تجمع کنند؟ وی افزود: هیچ کس حق ندارد 
کارگرانی را که بحق تجمع کرده اند، مورد مواخذه قرار دهد 
و اگر قرار اس��ت کسی برای یک اعتراض بحقی دستگیر یا 

مواخذه شود، منِ نماینده هستم. 
احمد نادری، دیگر نماینده تهران و عضو کمیسیون آموزش 
مجلس نی��ز در توئیتی، وضعیت کارگران را غم انگیز توصیف 
کرد و نوش��ت: »این روزهای هفت تپه محصول سیاست های 
 نئولیبرال و خصوصی س��ازی های بی ضابطه و کاملا رابطه ای 
است و باید فکر جدی به حال عاملان آن کرد«. وی همچنین 
گفت که برای رسیدگی به مشکلات کارگران شرکت هفت تپه 
و وضعیت واگذاری این ش��رکت از قوه قضائیه پیگیری جدی 
خواهند کرد. نادری ش��رط بازگش��ت اوضاع به روال سابق را 
توقف »خصوصی س��ازی رابطه ای« دانس��ت و هشدار داد که 
دولت نئولیبرال باید صدای کارگران را بشنود. نادری گفت: برای 
پیگیری تداوم تولید و پرداخت معوقات این کارگران با آیت الله 
رئیسی جلسه خواهیم گذاشت تا قوه قضائیه به این مساله ورود 
جدی داشته باشد و با عاملان این وضعیت برخورد قاطع کند. 
بد شدن حال این نماینده مجلس به دلیل شدت گرمای هوا 
در شوش، از جمله حواشی این دیدار بود که در فضای مجازی 

بسیار مورد توجه قرار گرفت. 

حضور در غیزانیه و پیگیری موضوع آب شرب منطقه ■
چن��دی پیش اما وقتی موضوع آب ش��رب منطقه غیزانیه 
خوزستان رسانه ای شد و مردم از وضعیت نابسامان شان گله مند 
بودند، ۱۲ تن از نمایندگان مجلس ش��ورای اس��لامی جهت 
بررسی میدانی مش��کلات مناطق کم برخوردار اهواز و بخش 
غیزانیه وارد استان خوزستان شدند. نمایندگان ابتدا از منطقه 
حصیرآباد اهواز و سپس روستاهای بخش غیزانیه اهواز بازدید 
کردند و در جلسه ای در تاسیسات نفتی کریت کمپ با شرکت 
استاندار خوزستان مسائل مربوط را بررسی کردند و بعد از آن 
با مردم جلسه گذاش��تند و حرف های شان را شنیدند و وعده 

پیگیری آن را دادند. 
بحران جمعیت و تشکیل کمیسیون خانواده ■

یکی از نخستین اقدامات مجلس یازدهم بعد از تشکیل، 

پیگیری مساله بحران جمعیت و در اولویت قرار دادن تشکیل 
کمیس��یون خانواده و پیگیری قوانینی برای تسریع ازدواج، 
فرزندآوری و ازدیاد نس��ل ب��ود. ترکیب نمایندگان مجلس 
نیز نوید همین مساله را می داد که مساله خانواده در اولویت 

قرار می گیرد. 
تغییر رویکرد مجلس و توجه به اولویت ها ■

مجلس شورای اسلامی در دوره دهم که در اختیار جریان 
اصلاح طلب بود عموما دنبال مس��ائل حاشیه ای بود و آنچه از 
این مجلس در ذهن مخاطبان به یادگار ماند »عکس س��لفی 
با موگرینی« است و آنچه کمتر در نظر نمایندگان بود مسائل 
اجتماعی کف جامعه بود؛ حالا اما این تغییر به سمت مسائل 
اصلی و اساسی مردم محسوس است، البته که این اتفاق باید 
منجر به تنظیم و تنقیح قوانین دقیق و اجرایی و نظارت جدی 
بر اجرای درست قوانین شود تا تغییر به نفع مردم کامل شود.

در کنار کارگران هفت تپه خواهیم ماند ■
 سیدنظام الدین موسوی، نماینده مردم تهران در مجلس نیز 
در توئیتی نوش��ت: مقابل فرمانداری شوش در جمع کارگران 
هفت تپه حاضر شدیم. ۳ ماه است حقوق نگرفته اند و 49 روز 
است زیر آفتاب سوزان مطالبه حق شان را دارند.  وی در ادامه 
این توئیت آورده است: آنها از وعده های تو خالی عصبانی هستند 
اما گوش شان هنوز شنوای حرف حق است و به عدالت ایمان 
دارند، ما نیز تا آخر برای احقاق حقوق قانونی شان در کنار آنها 

خواهیم ماند.
علی خضریان، دیگر نماین��ده تهران که در جمع کارگران 
هفت تپه حاضر شده بود نیز در این باره نوشت: هفت تپه نماد 
سیاست های شکست خورده خصوصی سازی رانتی است که از 
دهه 7۰ شروع شد و در دولت روحانی با قوت تمام ادامه یافت.

روایت نمایندگان از حضور در جمع کارگران هفت تپه

این درد مشترک

ایرانی ها هر ۳ روز اندازه وزن برج میلاد پسماند تولید می کنند
معاون امور اجتماعی - فرهنگی سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران گفت: روزانه در کشور ۵۸ هزار تن پسماند تولید می شود؛ این بدان معنی 
است که ایرانی ها هر ۳ روز یک بار به انداره وزن برج میلاد پسماند تولید می کنند. نرگس رجایی همچنین گفت: در تهران هم به طور متوسط روزانه 6 
هزار و ۵۰۰ تن پسماند تولید می شود و این یعنی تهرانی ها در ۲4 روز به اندازه وزن این سازه عظیم پسماند تولید می کنند. 

دوشنبه ۱۳ مرداد ۱۳99
وطن امروز     شماره 299۰

از نیمه  ش��عبان تاکنون 7 میلیون بسته 
معیش��تی، پروتئینی و بهداشتی توسط 
ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( در مناطق محروم کشور 

توزیع شده است. 
به گزارش »وطن امروز«، نهضت خدمات رس��انی س��تاد 
اجرایی فرم��ان امام )ره( به مناطق مح��روم و کم برخوردار 
کش��ور تمامی ندارد؛ از ساخت مس��کن، مسجد، مدارس و 
امور زیر بنایی گرفته تا ایجاد اشتغال انبوه برای محرومان و 
خدمات دهی بهداشتی و پزشکی و توزیع مواد غذایی. اکنون 
که بیماری »کووید-۱9« مشکلات فراوانی را در کشور ایجاد 
کرده است، ستاد اجرایی از همان روزهای نخست شیوع این 
بیماری خطرناک حمایت های خود را در قالب تولید و توزیع 
انبوه ماسک، مواد ضدعفونی کننده و رسیدگی به معیشت افراد 
و مشاغلی که در پی شیوع کرونا آسیب  دیدند به کار گرفته 
است؛ حمایت هایی که موجب شده وزیر بهداشت از خدمات 
گسترده این ستاد در روزهای کرونایی قدردانی کند. محمد 
مخبر، رئیس ستاد اجرایی فرمان امام دیروز با حضور در دفتر 
وزیر بهداشت، ضمن دیدار و گفت وگو با وی، به جامعه سلامت 
خس��ته نباشید گفت و تعدادی از اقلام و تجهیزات پزشکی 
تولیدی ضدکرونایی ستاد را به وزارت بهداشت اهدا کرد. وزیر 
بهداشت در این دیدار از نقش قابل توجه ستاد اجرایی فرمان 
امام در مقابله با بیماری کرونا قدردانی کرد. سعید نمکی، وزیر 
بهداشت در دیدار محمد مخبر، رئیس ستاد اجرایی فرمان 
امام، ضمن تشکر از زحمات مدیران ستاد اجرایی فرمان امام 
در حوزه مبارزه با بیماری کرونا اظهار داشت: از روز نخست 
نماینده ستاد فرمان اجرایی برادرانه تلاش کرد و این تلاش 
ادامه دارد که امیدوارم خداوند به عزت آن مجموعه به عنوان 

بازوی اصلی نظام بیفزاید. 
وزیر بهداش��ت افزود: ستاد اجرایی گام های بزرگی برای 
توس��عه نقاط کمتر برخوردار برداش��ته و نهضت بزرگی در 
توسعه زیرساخت های آموزش��ی انجام داده است. در حوزه 
درمان، کش��اورزی و صنعت در این ش��رایط سخت تحریم 

گام های موثری برداشته شد 
که امیدوارم طبق سفارش مقام 
معظم رهبری برای حمایت از 
محروم��ان گام های موثرتری 

برداریم. 
وی عنوان کرد: روزهای اول 
ش��یوع کرونا برای ما سخت و 
نفس��گیر ب��ود و عزیزانی که 

دس��ت ما را در آن روزها گرفتند در یاد ما و تاریخ خواهند 
ماند. آقای دکتر مخبر از همان ثانیه های اول در کنار ما بودند 
و اعلام کردند تمام امکانات ستاد اجرایی را برای مقابله با این 
ویروس بسیج می کنند که این موضوع عامل دلگرمی ما بود 
و سپاسگزاری ویژه داریم. نمکی خاطرنشان کرد: در فاز اول با 
بسیج ملی امکانات از طریق سامانه 4۰۳۰ که از خدمات بزرگ 
ستاد اجرایی است توانستیم آمار مرگ و میر را به نزدیک ۳۰ 
نفر برسانیم که دستاورد بزرگی بود. زحمات ستاد اجرایی برای 
تولید دارو چشمگیر بود، کرونا ویروس پیچیده ای است و ممکن 
است هر روز تغییرات جدیدی در آن ببینیم، اینکه اکنون یک 
دارو موثر است و فردا نیست در تمام دنیا اینگونه است، مهم این 
است که ملت ما باور کرد که کشورمان توانایی تولید دارو را دارد 
و ملت در اوج تحریم احساس حقارت نکرد. وی افزود: تولید 
و توزیع داروی رمدیسیور و فاویپیراویر برای مناطق محروم 
جای تش��کر دارد و اگر در پاییز همراهی آنفلوآنزا را با کرونا 
داشته باشیم ظرفیت تله مدیسین ستاد اجرایی فرمان امام به 
کمک ما خواهد آمد. وزیر بهداشت افزود: یکی از قسمت های 
عمده تلاش برای تولید واکسن در ستاد اجرایی فرمان امام 
انجام می شود و با کمک شرکت های دانش بنیان امروز از هیچ 
کشوری در دنیا عقب نیستیم و ملت می داند در اوج تحریم 
محتاج کشورهای خارجی نیستیم. وزیر بهداشت خاطرنشان 
کرد: مقام معظم رهبری الگویی هوشمندانه و بلندنظرانه را 
به دنیا نش��ان دادند و در مس��ائل مختلف اعلام کردند تابع 
تصمیمات س��تاد ملی کرونا هس��تند. سفارشات و حمایت 

ایش��ان به نیروهای درمان در 
راس��تای مبارزه با کرونا باعث 

دلگرمی ماست. 
در ادامه این مراسم، محمد 
مخبر، رئیس س��تاد اجرایی 
فرمان ام��ام گفت: م��ا برای 
عرض خسته نباشید و خداقوت 
خدمت شما رسیدیم. بیماری 
کرونا ضایعه بزرگی برای کش��ور بود که امیدواریم این بلا از 
جان بشریت رفع شود و شاهد آرامش در کشور باشیم. وی 
افزود: به عنوان وظیفه شرعی و انسانی که خودمان احساس 
کردیم از روز اول در خدمت وزارت بهداشت بودیم و این کمک 
تا روز آخر ادامه دارد. منابع فنی و نیروی انس��انی ما نیز در 
اختیار وزارت بهداشت است. رئیس ستاد اجرایی فرمان امام 
خاطرنشان کرد: نخستین جلسه ستاد پس از انتخابات برگزار 
شد که روی بحث تولید تجهیزات متمرکز شدیم. در زمینه 
تامین تجهیزات پزشکی از خارج از کشور در روزهای نخست 
نیز موفق بودیم، هر چند در برخی مواقع دشمن عهدشکنی 
کرد اما توجه داشته باشید ستاد اجرایی موفق شد در کمتر 
از ۲4 روز کارخانه تولید ماس��ک را راه اندازی کند و تاکنون 
نزدیک به ۱۰۰ میلیون ماسک تولید کرده و در اختیار وزارت 
بهداش��ت قرار داده ایم. وی ادامه داد: در اوایل شیوع کرونا با 
حمایت س��تاد، کارخانه ای در کردستان خط تولید خود را 
تغییر داد و هفته ای ۲۵۰۰ لباس پزشکی و گان تولید کرد، 
همچنین روزانه ۲۵۰ هزار لیتر مواد ضدعفونی کننده و بخش 
زیادی از کیت تشخیص مورد نیاز را تولید می کنیم. مخبر 
گفت: در حوزه تولید ونتیلاتور نیز قدم های بزرگی برداشته شد 
و توانستیم این دستگاه حیاتی برای بیماران تنفسی را تولید 
کنیم. در حوزه تولید دستگاه اکسیژن ساز نیز موفق شدیم به 
دانش بومی تولید آن دست یابیم و بخشی از نیاز مراکز درمانی 
را تامین کنیم. در زمینه تولید دارو تلاش کردیم قدم به قدم 
نیاز کشور را برطرف کنیم. امروز توانایی تولید هر داروی مورد 

نیاز مقابله با کرونا را داریم و در زمینه تولید داروی رمدیسیور 
نیز گام خوبی برداشته شد و امروز ۱۰هزار عدد از این داروی 
تحریمی را که قیمت آن در بازار سیاه به ۵۰ میلیون رسیده 

بود، به وزارت بهداشت اهدا می کنیم.
وی تصریح کرد: با کمک متخصصان ۲4 بیمار از طریق 
س��لول درمانی بهب��ود یافتند و در زمینه اس��تفاده از روش 
پلاس��مادرمانی نیز اتفاقات خوبی رخ داده اس��ت.، از همان 
روزه��ای اول تاکی��د کردیم در بحث واکس��ن نباید از هیچ 
کش��وری عقب بمانیم، از 6 مس��یر تولید واکس��ن را دنبال 
می کنیم و خوشبختانه از ۲ مسیر تست های حیوانی با موفقیت 
به پایان رسیده است و امیدواریم در حوزه تست انسانی نیز 

نتایج خوبی بگیریم. 
وی افزود: تولید و تامین داروهای بیماران کرونایی و ساخت 
کارخانه با ظرفیت تولید روزانه 4 میلیون ماسک، بخشی از 
خدمات ستاد اجرایی در این چند ماه بوده است.  رئیس ستاد 
اجرایی فرمان امام افزود: راه اندازی سامانه 4۰۳۰ و تله مدیسین 
و ارائه خدمات رایگان به مردم از دیگر اقدامات ما بوده؛ ماهانه 
حدود ۳ میلیارد تومان هزینه سامانه 4۰۳۰ است و بیش از 

۲هزار نیروی جهادی در این سامانه فعال هستند. 
وی درباره حمایت از آسیب دیدگان کرونا در مناطق محروم 
نیز گفت: از نیمه شعبان تا امروز ۵ میلیون بسته معیشتی و 

پروتئینی و ۲ میلیون بسته مواد بهداشتی توزیع کرده ایم. 
وی ادام��ه داد: همچنین ۸ هزار میلیارد تومان  با اولویت 
مشاغل آسیب دیده از کرونا به اشتغال زایی در کشور تخصیص 
دادی��م و ۲۰ میلی��ارد توم��ان به ش��رکت های دانش بنیان 
آس��یب دیده به صورت قرض الحس��نه وام پرداخت کردیم، 
همچنین ۱۸ هزار میلیارد برای بنگاه های بزرگ آسیب دیده 
نیز در نظر گرفتیم. در پایان این مراسم، محموله شامل ۱۰۰ 
دستگاه تی پیس، ۱۰هزار داروی رمدیسیور، ۱۰۰ هزار کیت 
مولکولی پی سی  آر، ۱۰۰ هزار ماسک N95 و ۱۰۰ هزار گان 
تولیدشده توسط ستاد اجرایی فرمان امام به وزارت بهداشت 

اهدا شد.

»امواج بعدی بیماری »کووید-۱9« خواهد آمد«؛ این بخشی از اظهارات 
فرمانده عملیات مدیریت بیماری کرونا در کلانشهر تهران است که 
تاکید دارد در صورت بی توجهی به پروتکل های بهداش��تی، وضعیت این بیماری در کشور 
نگران کننده تر خواهد شد. به گزارش »وطن امروز«، شیوع ویروس کرونا در شرایطی که اکثر 
استان های کشور در وضعیت قرمز این بیماری به سر می برند، مشکلات زیادی را برای کادر 
پزشکی ایجاد کرده است. فرمانده عملیات مدیریت بیماری کرونا در کلانشهر تهران در این 
باره با اشاره به وضعیت ابتلا و فوتی های ناشی از کرونا در تهران، گفت: بیشترین گروه سنی 
که در تهران از نظر ابتلا داشته ایم، بین ۵۰ تا ۵9 سال بوده است. دکتر علیرضا زالی تصریح 
کرد: این بیماری قطعا امواج چندین  باره خواهد داشت. اکنون موج دوم بیماری سراغ  ایران 
آمده است و تقریبا اکثر کشورهای دنیا در همین مدل هستند. وی تاکید کرد: تا زمانی که 
یا 66 درصد افراد جامعه دچار این بیماری نشوند یا داروی مطمئن و واکسن آن پیدا نشود، 
این سناریو در کشورهای دنیا قابل تکرار خواهد بود. البته ما بشدت از نظر علمی با ایمنی 

جمعی مخالفیم و این حرف بسیار خطرناک است. باید دارو و واکسن کارای این بیماری پیدا 
شود. زالی گفت: با توجه به اینکه تهران در وضعیت قرمز است، استدلال کردیم که طبیعتا ما 
نیازمند این هستیم به هر طریقی تولید سفر و فشار بر حمل و نقل عمومی را کاهش دهیم. در 
همین حال دیروز سخنگوی وزارت بهداشت جدیدترین موارد ابتلا و فوتی ناشی از بیماری 
»کووید-۱9« در کشور طی ۲4 ساعت را اعلام کرد و با اشاره به افزایش 4 برابری ابتلا و بستری 
در استان مازندران، از مردم خواست از سفر به این استان خودداری کنند. سیما سادات لاری 
گفت: بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۲ هزار و 6۸۵ بیمار جدید مبتلا به »کووید-۱9« 
در کشور شناسایی شدند که یک هزار و 4۲۳ نفر آنها بستری شدند. وی دیروز همچنین 
مجموع بیماران »کووید-۱9« در کشور را ۳۰9 هزار و 4۳7 نفر اعلام کرد. سادات لاری ادامه 
داد: متاس��فانه در طول ۲4 س��اعت گذشته، ۲۰۸ بیمار »کووید-۱9« جان خود را از دست 
دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به ۱7 هزار و ۱9۰ نفر رسید. به گفته وی، 4۰۸9 
نفر از بیماران مبتلا به »کووید-۱9« در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.

رئیس ستاد اجرایی فرمان حضرت  امام)ره( خبر داد

ومان توزیع 7 میلیون بسته معیشتی   و بهداشتی بین محر
قدردانی وزیر بهداشت از خدمات رسانی ستاد اجرایی فرمان امام

تعداد  مبتلایان  کرونا  در کشور  به  ۳۰9۴۳7   و  شمار قربانیان  به ۱7۱9۰  نفر رسید

ونا در راه است زالی: امواج بعدی کر

جهاد

درمان

محمد باقر قالیباف  مطرح کرد
تعویق کنکور تا گذشتن از دوران پیک کرونا

محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس در صحن علنی درباره نگرانی خانواده ها 
پیرامون سلامت فرزندان شان در صورت برگزاری کنکور گفت: نگران رعایت 
نشدن پروتکل های دقیق بهداشتی در کنکور سراسری هستیم. متاسفانه به 
وعده های داده شده در برگزاری کنکور دکتری عمل نشد و بی توجهی های 
تاسف آوری در برگزاری آن کنکور وجود داشت که خود نیازمند بررسی 
دقیق تر و پیگیری است. این کوتاهی ها، نگرانی مردم درباره برگزاری کنکور 
سراسری را بیشتر کرده است و بسیاری از نمایندگان، شنونده نگرانی های 
والدین درباره سلامت فرزندان خود بوده اند. به نظر می رسد تعویق زمان 
کنکور تا گذش��تن از دوران پیک کرونا و خنک تر ش��دن هوا که امکان 
استفاده از ماسک به مدت چند ساعت را میسر کند، ضروری باشد. سلامت 
دانش آموزان عزیز ما، خط قرمز مجلس است و کمیسیون های بهداشت و 
آموزش مجلس وظیفه دارند تا اطمینان یافتن از رعایت پروتکل ها و بهترین 
تصمیم در این باره، مطالبات مردم را از مسؤولان ذی ربط پیگیری کنند.

دستور بذرپاش برای تفحص از واگذاری شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه

ورود دیوان محاسبات به ماجرای هفت تپه
رئیس دیوان محاسبات دستور انجام تحقیق و تفحص از نحوه واگذاری و نظارت بر واگذاری شرکت کشت و صنعت نیشکر 
هفت تپه را به جهت مشکلات ایجادشده در آن مجموعه صادر کرد. به گزارش »وطن امروز« به نقل از فارس، مهرداد بذرپاش، 
رئیس کل دیوان محاسبات در راستای ماده ۴2 قانون دیوان محاسبات کشور، دستور انجام تحقیق و تفحص از نحوه واگذاری 
و نظارت پس از آن به جهت مشکلات ایجادشده در آن مجموعه، بویژه احقاق حقوق پرسنل و کارگران خدوم و زحمتکش آن 
را صادر کرد. لازم به ذکر است شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه در زمره شرکت های استراتژیک کشور محسوب شده 
و با توجه به گزارش فنی دیوان محاسبات مبنی بر عدم رعایت ماده 2 دستورالعمل انتخاب مشتریان استراتژیک و متقاضیان 
خرید سهام کنترلی و مدیریتی، این دستور صادر شده است. همچنین وجود ایرادات در فرآیند واگذاری شرکت، تخصیص 
میلیون ها دلار ارز دولتی پس از واگذاری و عدم مصرف کامل آن در موارد معین شده و نیز عدم ایفای تعهدات قراردادی از 

جمله موارد مبهم در این واگذاری است که به آنها اشاره شده است.


